

# 校友活動 ALUMNI ACTIVITIES

一九八五年香港嶺南同學日籃球比賽學院校友隊隊員合攝

The Lingnan College Alumni Basketball Team at the 1985 Alumni Day in Hong Kong



嶺南大學北京校友會成立典禮舉行切生日餅儀式(一九八七)  
Cutting the "birthday cake" at the founding ceremony of Lingnan University Alumni Association (Beijing), 1987

嶺南中學學生代表於嶺南大學香港同學會為學院、嶺南中學嶺南鍾榮光博士紀念中學畢業同學所設的茶會上致詞 (一九八七)

A representative of Lingnan Middle School addressing at the tea reception hosted by Lingnan University Alumni Association (Hong Kong) for the graduating students of the College, Lingnan Middle School and Lingnan Dr. Chung Wing Kwong Memorial Middle School



嶺南大學廣州校友會會長王屏山(左五)於嶺南大學北京校友會成立典禮上致送紀念品予北京校友會會長石少華(右三)(一九八七)

President Wang Pingshan of Lingnan University Alumni Association (Guangzhou) (fifth from left), presenting a souvenir to President Shih Shaohua of Lingnan University Alumni Association (Beijing)(third from right) at the latter's founding ceremony, 1987

一九八五年香港嶺南同學日嶺南大學香港同學會主席楊蔭恕先生頒發錦旗予得勝籃球隊

Mr. Yam-shue Yeung, President of Lingnan University Alumni Association (Hong Kong) presenting the trophy to the winning basketball team at the 1985 Alumni Day in Hong Kong





香港及海外校友在北京參觀釣魚台國賓館（一九八七）

Hong Kong and overseas alumni visiting the Diaoyutai State Guest House in Beijing. 1987



嶺南大學香港同學會主席及學院校董伍佔德先生（右二）及校長陳佐舜博士（右一）攝於北京大學嶺南校友會成立典禮（一九八七）

Mr. James T. Wu, Chairman of the Lingnan University Alumni Association, Hong Kong and member of Board of Governors of the College (second from the right) and the President Dr. John T.S. Chen (first from the right), at the Ceremony of the Founding of the Lingnan University Alumni Association, 1987



學院校董及教職員攝於廣州嶺南校友日慶祝晚宴上（一九八六）

College members at a dinner celebrating the Lingnan Alumni Day in Guangzhou, 1986



嶺南大學廣州校友會第八屆校友日在母校懷士堂舉行（一九八七）

The Eighth Alumni Day of Lingnan University Alumni Association (Guangzhou) took place at Swasey Hall of the alma mater, 1987